
Loni jste mě odepsal, že jste šifrovaný telefon nikdy nepoužil. K čemu 

vám tedy byl? Nedává to příliš smysl pořídit si poměrně drahé 

zařízení (drahá licence) a nepoužívat jej? 

Já jsem potřebu volat ze šifrovaného telefonu neměl, pokud jsem 

potřeboval s kolegy v té době interně komunikovat, volil jsem 

rozhovor mezi čtyřma očima nebo přes Signal.  


